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پرونده دیدارهای هفته هجدهم لیگ برتر با پیروزی پرسپولیس بسته شد

رقابت داغ مدعیان قهرمانی در بالای جدول
سرویس ورزشی-

پرونده رقابت های هفته هجدهــم لیگ برتر روز 
گذشته با تداوم پیروزی های صدرنشین بسته شد.

در ادامه دیدارهای هفته هجدهم لیگ برتر روز گذشته 5 
بازی برگزار شد که در مهمترین دیدار تیم پرسپولیس موفق 
شــد با یک گل فولاد گسترش را شکســت دهد تا همچنان 
فاصله 4 امتیازی خود را با تیم تراکتورسازی تبریز حفظ کند. 
مهدی طارمی در دقیقه ۷5 برای پرســپولیس زننده تک گل 
این دیدار بود. در این دیدار که در ورزشگاه آزادی و در حضور 
حدود ۲۰ هزار تماشاگر برگزار شــد، سرخپوشان تهرانی در 
نیمه اول نمایش ضعیف و دور از انتظاری داشتند و نتوانستند 

موقعیتی را روی دروازه حریف ایجاد کنند. 
در نیمه دوم پرســپولیس چهره تهاجمــی تری به خود 
گرفت و به حملات خود بــا محوریت مهدی طارمی در خط 
حمله ادامه داد. با این حال بازی فشــرده تیم گسترش مانع 
موقعیت سازی زیاد برای شاگردان برانکو ایوانکوویچ شده بود.

گسترشــی ها حتی روی یکی، دو صحنه می توانستند دروازه 
پرسپولیس را باز کنند. برانکو برای باز کردن گره بازی، رامین 
رضائیان را در دقیقه ۷۲ به جای ســروش رفیعی وارد زمین 

کرد.
این تدبیر برانکو سه دقیقه بعد تاثیر خودش را گذاشت و 
روی یک حرکت ترکیبی بین رضائیان، طارمی و علی علیپور، 
پرســپولیس توانست توســط طارمی به گل اول دست یابد.
پرســپولیس بعد از این گل بازهــم حملاتی را ترتیب داد که 
بی ثمر بود. اواخر بازی، مســعود ابراهیــم زاده به خاطر خطا 
روی علی علیپور با کارت زرد داور جریمه شد ولی این تصمیم 
آغاز یک جنجال بود چرا که پرسپولیسی ها معتقد بودند این 
دومین کارت ابراهیم زاده اســت و ایــن بازیکن باید از زمین 
اخراج شــود؛ هرچند داور اعتنایی به ایــن اعتراض نکرد. در 

همین حین بازیکنان دو تیم باهم درگیر شدند.

تصمیم جنجالی دیگــر داور به دقیقه ۸۸ مربوط بود که 
مهــدی طارمی با ضربه بازیکن گســترش در محوطه جریمه 
زمین خورد ولی داور این صحنه را هم پنالتی تشخیص نداد. 
در نهایــت بازی با همین یک گل به اتمام رســید. با این برد 
پرســپولیس 4۱ امتیازی شــد و در صدر جــدول باقی ماند. 

گسترش فولاد هم ۲4 امتیازی و در رده هفتم باقی ماند.
در دیگر بازی دیروز و در اصفهان ذوب آهن موفق شــد با 
یک گل فولاد خوزســتان را شکست دهد. تک گل این دیدار 
را محمدرضا حسینی در دقیقه ۱4 وارد دروازه شاگردان نعیم 

ســعداوی کرد. ذوب آهن با کسب این پیروزی جایگاه خود را 
در رتبه سوم جدول تثبیت کرد و خود را به مدعیان نزدیک تر 

کرد. 
در تهران تیم فوتبال سایپا موفق شد با تک گل محدرضا 
خلعتبری سیاه جامگان را شکست دهد و سه امتیاز این دیدار 
را کسب کند. سایپا با این سه امتیاز، ۱۷ امتیازی شد و جای 
ســیاه جامگان را در رتبه ســیزدهم گرفت. شاگردان خدا داد 
عزیزی نیز با یک پله سقوط در مکان چهاردهم جای گرفتند.

در خوزستان جدال تیم های استقلال این شهر و سپاهان 

اصفهان با تســاوی یک – یک به پایان رســید. در این دیدار 
مســعود حســن زاده در دقیقــه ۲5 از روی نقطــه پنالتی 
ســپاهانی ها را پیش انداخت ولی در ادامــه آلویس نانگ در 
دقایق پایانی نیمه نخســت توانســت گل تســاوی را به ثمر 
برساند. از نکات این دیدار اعتراض شدید سیروس پورموسوی 
به صحنه پنالتی بود کــه در نهایت منجر به اخراج او از کنار 
زمین شــد. با این تساوی اســتقلال خوزستان ۲۲ امتیازی و 
ســپاهان ۲۷ امتیازی شد و بدون تغییر در همان رده دهم و 

پنجم باقی ماندند. 
و بالاخر در مشــهد هم دو تیم پدیده و نفت در ورزشگاه 
ثامن الائمه مشهد به مصاف هم رفتند که این دیدار در نهایت 
با تســاوی بدون گل به پایان رســید. با این نتیجه پدیده ۱۹ 
امتیازی شد و در همان رده دوازدهم باقی ماند. نفت هم با ۲4 

امتیاز به رده هشتم صعود کرد.

حدیث دشت عشق

به یاد فرمانده »شهید حسن شفیع زاده«
پرورش یافته حسینی

تغییرات در تیم ملی تکواندو؛ عسگری سرمربی می شود، کرمی مربی
فریبرز عسگری سرمربی تیم ملی تکواندو خواهد شد 
و یوسف کرمی مربیگری تیم ملی را بر عهده خواهد گرفت.
بعد از ناکامی ایران در رقابت های تکواندوی المپیک فدراسیون 
تکواندو تصمیم گرفت همکاری خود را با بیژن مقانلو ادامه دهد.اما 
در ادامه تکواندوی ایران در جام جهانی آذربایجان نیز ناکام ماند تا 
اینکه بیژن مقانلو سرمربی سابق تیم ملی تصمیم گرفت از سمت 
خود استعفا دهد. بعد از این استعفا گزینه هایی برای مربیگری تیم 
ملی تکواندو مطرح شد که گفته می شود فریبرز عسگری سرمربی 
تیم ملی تکواندوی ایران خواهد بود.عســگری پیش از این نیز در 
ســال ۹۰ بعد از استعفای رضا مهماندوست سرمربی ایران شد و 
در المپیک لندن کنار تیم ایران بود.همچنین قرار است که یوسف 
کرمی قهرمان ســابق جهان نیز به عنوان کمک عسگری در تیم 
ملی فعالیت کند. این دو در لیگ برتر تکواندو نیز در تیم یاســین 
پیشرو قم کادر فنی این تیم را تشکیل داده بودند. تیم تکواندوی 
ایران رقابت های کشــورهای اسلامی و قهرمانی جهان را در نیمه 

اول سال ۹۶ پیش رو دارد.
حجی زواره: هنوز دوست دارم مقانلو برگردد 

این خبر در شــرایطی روی خروجی خبرگزاری ایســنا قرار 
گرفت که روز گذشــته مســعود حجی زواره یکی از ملی پوشان 

تکواندوی کشورمان در گفت و گویی اعلام کرد بهترین گزینه برای 
هدایت تیم ملی همچنان بیژن مقانلو است. وی در این باره عنوان 
داشــت: مقانلو مدال که می گرفت می گفتند وظیفه او است؛ اگر 
مدال نمی گرفت انتقاد می کردند. تنها فدراسیون از مقانلو حمایت 
کرد و خیلی ها دوست نداشــتند او نتیجه  بگیرد. به قدری مربی 

خوب داخلی داریم که به مربی های خارجی نیاز نداریم.
حجی زواره در ادامه گفت : اگر دو سال حضور مقانلو در تیم  
 ملی را رصد کنیم کم عنوان کسب نکرد. مقانلو بر نمی گردد اما به 
نظر ما مربی بزرگی از دست دادیم. المپیک خوب نتیجه  نگرفتیم. 
اما در جام جهانی اســبقی و یعقوبی آســیب دیده بودند و گزینه 
جایگزین کردیم که در سطح جام جهانی نبودند که به نظرم باعث 

شد ما نتوانیم نتیجه  بگیریم و در اصل بدشانس بودیم.
این قهرمان جهان در پایان خاطرنشان کرد: به نظرم بی باک 
و مرتضی ســلطانی گزینه های خوبی برای تیم   ملی بودند. خانلر 
خانی هم می توانســت مربی خوبی برای تکواندو باشــد که البته 
ســرمربی پاراتکواندو شــده است. شــرایط قهرمانی جهان واقعا 
متفاوت اســت برای تکــرار قهرمانی باید تلاش زیــادی کنیم. 
قهرمانی جهان جو متفاوت دارد و امیدوارم فدراســیون تکواندو 

بهترین تصمیم را بگیرد.

مرحله ســوم اردوی تیم ملی وزنه برداری با حضور وزنه برداران المپیکی و اضافه شدن سعید محمدپور از 
چهارشنبه هفته جاری آغاز می شود.

سجاد انوشیروانی سرمربی تیم ملی وزنه برداری بزرگسالان ۲۰ وزنه بردار را به دور جدید اردوها دعوت کرد و مرحله سوم 
اردو از صبح روز چهارشنبه )۶ بهمن( در کمپ تیم های ملی در ورزشگاه آزادی تهران آغاز می شود. در این مرحله علاوه بر 
نفرات المپیکی و وزنه بردارانی که در مراحل قبلی اردو بودند، ســعید محمدپور هم حضور دارد. نفرات دعوت شده به اردوی 
تیم ملی به این شرح است: بهداد سلیمی، کیانوش رستمی، سهراب مرادی، محمدرضا براری، علی هاشمی، سعید محمدپور، 
مجید عسگری، جابر بهروزی، محسن بهرام زاده، سید ایوب موسوی، علی میری، علیرضا سلیمانی، رامین ربیعی، محمد زارعی، 

میثم زارعی، رضا زارعی، مرتضی بیگلری، رضا آقازاده، صالح چراغی و همایون تیموری.

دعوت از المپیکی ها به مرحله سوم اردوی تیم ملی وزنه برداری  مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی اعلام کرد

مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی 
کشــور می گوید خطر ریزش ورزشگاه آزادی تهران را 

تهدید نمی کند.
مصطفی مدبر در نشست خبری که روز گذشته در شرکت 
توسعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور برگزار شد، در خصوص 
آخرین وضعیت ورزشگاه آزادی اظهار داشت: از عمر سازه این 
ورزشــگاه 5۰ سال می گذرد و سازه عظیم بتونی به این شکل 
قطعا نشســت دارد. مقاوم ســازی نیاز به هزینه کلانی دارد و 
طبیعی اســت که در این مدل سازه ها نشست عمودی داشته 
باشــند. از نظر ما این ورزشگاه خطر ریزش ندارد، ولی نیاز به 
مقاوم سازی دارد. ما حتی در نصب صندلی ها اول مقاوم سازی 

بتن را انجام دادیم. 
وی افزود: ســال ۹3 موتورخانه سیستم گرمایش از کف 
این ورزشــگاه را از زیر گرادن ها خارج کردیم تا مشکلی ایجاد 
نشــود. ما پیشنهاد مقاوم سازی را به وزارت ورزش و جوانان و 
دولت دادیم و قرار بود دولت در سال نخست ۸۰ میلیارد تومان 
تخصیص دهد تا مقاوم ســازی را شروع کنیم. در بازدیدی که 
وزیر ورزش و جوانان از این ورزشــگاه داشت قرار شد به طور 
بخش بخش کار مقاوم سازی را در سطح و ریزش آبها و تزریق 

بتــون در جاهایی که ریزش دارد انجــام دهیم که این اقدام 
صورت گرفت 

مدبر در ادامه به آخرین وضعیت ورزشــگاه نقش جهان و 
یادگار امام اشــاره کرد و گفت: کار نصب صندلی و نورافکن ها 
هم در این ورزشــگاه انجام شده اســت. در رابطه با ورزشگاه 
نقــش جهان، فقط نصب چادر ســازه ها باقی مانده که برنامه 
زمان بندی ما در این مورد اوایل ســال آینده است. در رابطه 
با ورزشــگاه یادگار امام با یک نوســاناتی مواجه شدیم اما در 
نهایت این ورزشگاه دی ماه بهره برداری شد، سیستم هیتینگ 
یادگار امام جزء بهترین ها است، باشگاه تراکتورسازی متقاضی 
در اختیارگرفتن مســئولیت این ورزشگاه شده که در صورت 

موافقت وزارت ورزش، مانعی برای آن نیست. 
مدبر بــا بیان اینکه 4۷۰ میلیارد تومان بودجه شــرکت 
توســعه و نگهداری اماکن ورزشی در ســال ۹5 است، گفت: 
تاکنــون 53 درصد از کل این بودجه در قالب اوراق تخصیص 
داده شــده که با اســتفاده از آنها بدهی پیمانکاران را به صفر 
رســانده ایم، البته در مورد اوراق مشکلی داریم و این است که 
پروژه ها به روز در حال انجام است اما نمی توانیم اوراق را برای 

پرداخت مطالبات به روز دریافت کنیم.

ورزشگاه آزادی در خطر ریزش نیست 

فدراسیون کشــتی ایران با توجه به حمایت وزیر 
ورزش و جوانان و تصویب هیئت رئیســه، پیشــنهاد 
میزبانی رقابت های جهانی ســال ٢٠١٩ را به اتحادیه 

جهانی ارایه داد.
با توجه به جلســه هیئت رئیســه فدراســیون کشتی با 
حضور دکتر سلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان و حمایت ایشان 
از میزبانی مشــارکتی رقابت های جهانی سال ۲۰۱۹، هیئت 
رئیســه فدراســیون کشــتی نیز این موضوع را تصویب کرد.

فدراسیون کشتی بر این اســاس پیشنهاد خود برای میزبانی 

رقابت های کشــتی آزاد و فرنگی در سال ۲۰۱۹ را به اتحادیه 
جهانی ارائه داد و با انجام مذاکرات لازم با چند کشــور واجد 
شــرایط، امیدوار است ورزش ملی کشــور بتواند پس از ۱۷ 
سال میزبان مهم ترین مسابقات کشتی دنیا شود.قرار است با 
توجه به تصویب طرح مشارکت در میزبانی برگزاری مسابقات 
بین المللی در اتحادیه جهانی، از طریق تعاملات فدراســیون 
ایران با ســایر فدراسیون های ملی، مســابقات زنان در کشور 
دیگری برگزار شــود. رقابت های جهانی سال ۲۰۱۹ گزینشی 

المپیک ۲۰۲۰ محسوب می شود.

درخواست میزبانی ایران برای مسابقات جهانی کشتی 2019

* چهاردهمین دوره رقابت های بین المللی کشــتی جام شهید هاشمی نژاد با حضور تیم های خارجی و داخلی در 
رشته کشتی آزاد و در رده سنی جوانان روزهای ٢٠ و ٢١ بهمن  ماه در شهر بهشهر استان مازندران برگزار می شود.
*تیم ملی بسکتبال با ویلچر جوانان زیر ۲3 سال کشورمان در اولین دیدار خود در رقابت های انتخابی قهرمانی جوانان جهان 
مقابل تیم تایلند به پیروزی ۷3 بر 4۱ دست یافت. دراین مسابقات که برای کسب سهمیه رقابت های قهرمانی جوانان جهان 
که درکانادا برگزار می شود، سه تیم برتر مجوز حضور را کسب خواهند کرد.ایران، هند، ژاپن، تایلند، چین و استرالیا، شش تیم 

حاضر در این مسابقات هستند.این رقابت ها تا روز شنبه، ۹ بهمن ماه در بانکوک برپاست.

خواندنی از ورزش ایران

پس از انتقادات صورت گرفته از فدراسیون کشتی مبنی بر برگزاری رقابت های کشتی از جمله جام تختی به صورت تیم 
به تیم، حالا دبیر این فدراســیون می گوید که از این پس شــیوه برگزاری مسابقات، تیمی - انفرادی خواهد بود. گزیده ای از 

تازه ترین صحبت های رضا لایق در ادامه می آید: 
* الگوی رقابت تیم به تیم، انگیزه و توجه ویژه ای را میان کشورهای متقاضی شرکت در مسابقات بین المللی در ایران ایجاد 
کرده، به طوری که یکی از مواردی که کشــورها پیش از ارسال دعوت نامه مسابقات، برای شرکت در مسابقات بین المللی در 

ایران پیگیری می کنند، این است که، آیا برگزاری رقابت ها به صورت تیم به تیم خواهد بود؟ 
*در واقع آنها جدای از جذابیت رقابت تیم به تیم و نیز انگیزه بالایی که در مربیان و کشتی گیران، با ایجاد روحیه تیمی ایجاد 
می کند، به خوبی می دانند که حضور در رقابت انفرادی آن هم در میان انبوه کشــتی گیران کشــورهای صاحب کشتی، برای 
اکثر کشتی گیران شرکت کننده، یعنی حذف زودهنگام؛ زیرا کمتر کشتی گیری می تواند در رقابت های انفرادی از گذر مبارزه 
با چندین کشتی گیر برجسته یک کشور صاحب کشتی در یک وزن، پیروز بیرون بیاید. اما رقابت تیم به تیم، فرصت محک 

خوردن یک کشتی گیر در چند مسابقه کشتی را فراهم می کند. 
* امــا جدای از ویژگی های مثبت متعددی که می توان برای الگوی رقابت تیم به تیم برشــمرد، این الگو نواقصی نیز دارد و 
یکی از آن نواقص این اســت که الگوی رقابت تیمی، بخشــی از رقابت انفرادی میان کشتی گیران برتر در هر وزن را، متاثر از 
نتیجه تیمی کشــتی گیران ذی ربط، حذف می کند. براین اساس طرح برگزاری رقابت های تیم به تیم، رتبه بندی انفرادی در 
هفدهمین سمینار هیئت های کشتی استان ها مطرح شد. در این طرح کشتی گیران برتر هر وزن در انتهای رقابت های تیم به 
تیم، برمبنای تعداد برد بیشــتر، مسابقات رده بندی اول- دومی، سوم - چهارمی و پنجم - ششمی را برگزار می کنند. یعنی 

یک کشتی به تعداد کشتی نفرات برتر هر وزن براساس تعیین رده بندی انفرادی اضافه می شود. 
* قرار بود رقابت های بین المللی جام تختی هم به همین شــیوه تیمی - انفرادی برگزار شــود و حتی در دعوت نامه ارسالی 
به کشــورها هم این موضوع اعلام شــده بود اما به دلیل اســتقبال بالای تیم ها، زمان محدود و فشردگی مسابقات در جلسه 

هماهنگی تیم ها در روز وزن کشی در مشهد اعلام شد، مسابقات صرفا بصورت تیمی برگزار می شود.

دبیر فدراسیون کشتی:
شیوه برگزاری مسابقات، تیمی - انفرادی خواهد بود 

اوبامیانگ اولین ستاره ناکام جام ملت های آفریقا
میزبــان جام ملت های آفریقا از این رقابت ها کنار رفت تا اوبامیانگ خداحافظی 

زودهنگامی با این رقابت ها داشته باشد.
سرنوشــت گروه نخست جام ملت های آفریقا با دو دیدار مشخص شد و تیم های 
کامرون و بورکینافاسو توانستند به مرحله بعدی راه یابند و گابن که میزبان این دوره 
از رقابت هاســت، با سه تساوی از این رقابت ها کنار رفت.حذف گابن بیش از هر تیم 
دیگری هواداران بوروسیا دورتموند را خوشحال کرده است. این باعث شده است تا پیر 
امریک اوبامیانگ، بهترین گلزن گابن خداحافظی زودهنگامی با این رقابت ها داشته 
باشد و خودش را برای حضور در دورتموند آماده کند. به همین خاطر به نظر می رسد 
او از این هفته در ترکیب تیمش بتواند در بوندسلیگا به میدان برود. رقابت های جام 
ملت های آفریقا در حالی برگزار می شــود که ســتاره های تیم های اروپایی در کوران 

رقابت های باشگاهی مجبور به حضور در تیم های ملی خود شدند.
این در حالی است که در صورت حذف الجزایر از این رقابت ها، خیلی از بازیکنان 
این تیم از جمله ریاض محرز، بهترین بازیکن لیگ برتر در فصل قبل به تیم باشگاهی 

خود بازخواهند گشت.
مورینیو خواستار اخراج توپ جمع کن های 

اولدترافورد شد!
سرمربی منچستریونایتد که از رفتار توپ جمع کن های اولدترافورد اصلا راضی 
نیست، خواستار اخراج آنها شد. در بازی های اخیر منچستریونایتد توپ جمع کن های 
یونایتد که ســن کمی دارند، خیلی کند تــوپ را به بازیکن خودی می دادند تا ریتم 

بازی کند شود. 
ژوزه مورینیو از رفتار توپ جمع کن های این باشــگاه راضی نیســت و خواستار 
اخراج تمامی این افراد شده است. مورینیو عنوان کرده باید توپ جمع کن هایی با سن 
بالاتر در باشگاه به کار گرفته شود و به همین خاطر از افرادی که در باشگاه هستند 
اســتفاده شود. افرادی که قدرت بازی خوانی دارند و این درک را دارند که چه زمانی 
باید توپ ها را سریع تر در اختیار افراد تیم قرار بدهند. منچستریونایتد که در ابتدای 
فصل سوپرجام فوتبال انگلیس را با برتری برابر لسترسیتی کسب کرد، در لیگ اروپا، 
جام اتحادیه و جام حذفی شــانس قهرمانی دارد. این تیم همچنین در تلاش اســت 
بتواند ســهمیه مستقیم لیگ قهرمانان را نیز با حضور بین تیم های بالانشین جدول 
کسب کند. شاگردان مورینیو پنجشنبه دیدار برگشت شان در نیمه نهایی جام اتحادیه 

را برابر هال سیتی برگزار خواهند کرد.
رونی: می خواهم در یونایتد بمانم

وین رونی با وجود دقایق کم بازی در ترکیب منچســتریونایتد و داشتن پیشنهاد 
از چیــن، به تیمش وفادار خواهد بود. وین رونی در جریان دیدار منچســتریونایتد و 
اســتوک سیتی توانست روی یک ضربه کاشته دروازه حریف را باز کند تا تیمش یک 
دیدار از بازی خارج از خانه، یک امتیاز به اندوخته های خود اضافه کند. این گل باعث 
شد رونی دویست و پنجاهمین گل خود برای یونایتد را به ثمر برساند و برترین گلزن 
تاریخ باشــگاه شــود. وین رونی زیاد در ترکیب یونایتد قرار نمی گیرد و در عین حال 
پیشــنهادهایی نیز از لیگ چین برای این بازیکن به دست سران یونایتد رسیده است 
ولی بعید به نظر می رسد او به این زودی ها راهی فوتبال آسیا شود. کاپیتان شیاطین 
سرخ درباره آینده خود در یونایتد گفت: سال هاست که در یونایتد هستم و به این تیم 
تعهد دارم. فوتبال ورزش عجیبی است و در زمان کمی، همه چیز می تواند خیلی سریع 
تغییر کند. با این حال من از حضور در یونایتد خوشحال هستم و دوست دارم در این 
تیم بمانم. هنوز نمی توانم درباره آینده خودم صحبت کنم ولی چیزی که هست، این 
است که دوست دارم برای تیمم بازی کنم. هر بازیکنی دوست دارد در ترکیب تیمش 
به میدان برود. اکنون در میانه های راه هستیم و باید ببینیم تا پایان فصل چه اتفاقاتی 
رخ خواهد داد. رونی این فصل ۱۶ بازی برای یونایتد انجام داده اســت که نیمی این 
تعداد بازی را به عنوان بازیکن تعویضی به زمین مسابقه آمده است. او دو گل در لیگ 

برتر و 5 گل در تمام رقابت ها برای یونایتد به ثمر رسانده است. 
موتکو: برنامه های جام جهانی ۲۰۱۸ روسیه 

طبق برنامه پیش رفته است
معاون نخســت وزیر روســیه تأکید کرد که تمامی برنامه های آماده سازی جام 
جهانی ۲۰۱۸ روسیه طبق برنامه پیش رفته و جایی برای نگرانی های احتمالی وجود 
ندارد. ویتالی موتکو، معاون نخست وزیر و رئیس فدراسیون فوتبال روسیه در مصاحبه 
تلفنی با شــبکه آر اســپورت گفت: تمام برنامه های ما برای آماده سازی جام جهانی 
۲۰۱۸ اجرایی شد و ورزشگاه شهر ســن پترزبورگ هم مهیای بهره برداری می شود. 
مــن هیچ گونه مشــکلی در این رابطه نمی بینم و فکر می کنــم در ماه های مارس و 
فوریه تمامی ورزشگاه ها طبق برنامه ریزی آماده خواهند شد. نگرانی هم در این رابطه 
نداریم.موتکو در ادامه تصریح کرد: فیفا در ماه فوریه بازدیدی از روسیه جهت کنترل 
برنامه های آماده ســازی جام جهانی و ارزیابی کار ما خواهد داشت. جام جهانی یکی 
از برنامه های بدون مشــکل روسیه در طول سالیان اخیر بود و همه کارها در آرامش 
عملیاتی شد. ما از حمایت همه جانبه و قدرتمند دولت روسیه برخوردار هستیم و در 
بخش اجرایی نیز افراد به صورت جدی مشغول کار شدند. کمیته روسی سازماندهی 
جام جهانی ۲۰۱۸ نیز فعالیت خــود را به صورت مطلوبی انجام می دهد و همه چیز 
خوب پیش می رود.جام جهانی ۲۰۱۸ روســیه در روزهای ۲4 خرداد تا ۲4 تیر ماه 
سال ۱3۹۷ با شرکت 3۲ تیم در ۱۲ ورزشگاه ۱۱ شهر این کشور برگزار خواهد شد.

ژیبا به دنبال مدال طلای المپیک ۲۰۱۲ لندن!
ســتاره پیشــین تیم ملی والیبال برزیل قصد دارد پروسه ابطال عنوان قهرمانی 
روسیه در المپیک ۲۰۱۲ لندن و پس گرفتن مدال طلای این مسابقات را به جریان 
بیندازد. مسابقه فینال والیبال بازی های المپیک ۲۰۱۲ لندن بین روسیه و برزیل، به 
یاد ماندنی ترین فینال مســابقات والیبال تاریخ المپیک است. در این بازی، تیم ملی 
روســیه پس از شکســت ۲5 بر ۱۹ و ۲5 بر ۲۰ در ســت های اول و دوم، در 3 ست 
بعدی با نتایج ۲۹ بر ۲۷، ۲5 بر ۲۲ و ۱5 بر ۱۰ پیروز شد و به مدال طلای المپیک 
رسید.گیلبرتو آمائوری دگودوی فیلیو ملقب به »ژیبا«، ستاره پیشین تیم ملی والیبال 
برزیل که در آن فینال به یاد ماندنی مغلوب دیمیتری موزرسکی و یارانش شدند،  به 
تی وی گلوبو برزیل گفته که ۷ بازیکن از تیم ملی روســیه در فینال المپیک ۲۰۱۲ 
دوپینگ کرده بودند. ژیبا البته نامی از بازیکنان مورد نظر خود نبرده و همچنین منبع 
اطلاعات خود را هم اعلام نکرده است ولی به نظر می رسد این بازیکن به دنبال هدف 

بزرگ تری است: پس گرفتن مدال طلای المپیک لندن!
ژیبا که رئیس کمیته تازه تأســیس ورزشــکاران در فدراســیون جهانی والیبال 
نیز هســت در ســفر آینده خود به مقر FIVB، قصد دارد با ارائه مدارک و اطلاعاتی 
به کمیته ضد دوپینگ فدراســیون جهانی، پروســه ابطال عنوان قهرمانی روسیه در 
المپیک ۲۰۱۲ لندن و پس گرفتن مدال طلای این مســابقات را به جریان بیندازد. 
تعداد زیادی از ورزشکاران روسی در چند ماه گذشته به خاطر مسجل شدن دوپینگ 

سیستماتیک و دولتی در مسابقات گذشته با محرومیت و جریمه مواجه شده اند.

بدقولی فدراسیون فوتبال در پرداخت پاداش داوران المپیکی
با وجود قول فدراســیون فوتبال بر پرداخت پاداش بــه داوران المپیکی ایران، 
بعد از گذشــت پنج ماه مسئولان فدراسیون هنوز به وعده خود عمل نکرده اند. پس 
از درخشش تیم داوری ایران متشــکل از علیرضا فغانی، محمدرضا منصوری و رضا 
سخندان در مســابقات فوتبال المپیک ۲۰۱۶ ریودوژانیروی برزیل قول های زیادی 
مبنی بر تقدیر و تشــکر از این گروه در بازگشت به ایران داده شد.فدراسیون فوتبال 
ایران و مهدی تاج نیز در همان اوایل برای تقدیر از این گروه قول پرداخت پاداش و 
ســکه به این گروه سه نفره را داد. با این حال پس از گذشت پنج ماه کماکان پاداش 
این گروه پرداخت نشــده و فغانی اخیرا در مصاحبه ای گفته که تاکنون مســئولان 
فدراسیون فوتبال به قول خود عمل نکردند و برای بررسی این موضوع نیز به مسئولان 
رده بالای فدراسیون دسترسی ندارد.فریدون اصفهانیان رئیس کمیته داوران و عضو 
هیئت رئیســه فدراســیون فوتبال در این باره گفت: همان زمان در یکی از جلسات 
هیئت رئیســه مصوبه ای در این باره صادر شد و طبق همان مصوبه باید پاداش این 
داوران پرداخت شود با این حال فعلا فدراسیون بضاعت مالی ندارد اما در موعد مقرر 
این مصوبه اجرا می شود.او در واکنش به اینکه فغانی عنوان کرده است برای پیگیری 
این موضوع به مسئولان رده بالای فدراسیون دسترسی ندارد، گفت: چرا فغانی به تاج 
زنگ نمی زند و خودش آن را پیگیری نمی کند؟ این موضوع در آینده نزدیک اجرایی 
می شود.در حالی این گروه داوری تاکنون پاداشی را دریافت نکرده اند که بلافاصله پس 
از درخشش در المپیک وعده هایی مانند پرداخت پاداش به اندازه قهرمانان المپیک به 
آنها داده شد و در ادامه هم فدراسیون فوتبال طی مصوبه ای قول پرداخت پاداش به 

این داوران داده بود که تاکنون رنگ واقعیت به خود نگرفته است.
برد پرتلفات پرسپولیس 

تیم فوتبال پرســپولیس ســه بازیکن تاثیر گذار خود را در دیدار بعدی تیمش 
مقابل صبای قم در اختیار نخواهد داشــت.پس از ســیدجلال حســینی و فرشــاد 
احمدزاده که در جریان بازی با گسترش فولاد سه اخطاره شدند، مهدی طارمی هم 
از احمد صالحی قاضی میدان کارت زرد گرفت تا دیدار بعدی تیمش را از دست بدهد.

پرسپولیس شنبه هفته آینده میهمان تیم صبای قم خواهد بود.
عزیزی: چرا باید تاوان اشتباهات داوران را بدهیم؟

سرمربی تیم فوتبال ســیاه جامگان از قضاوت داور دیدار تیمش با سایپا انتقاد 
کرد.خداداد عزیزی بعد از شکست یک گله تیمش برابر سایپا در نشست خبری بعد از 
این بازی گفت: والله چه بگویم؟ بازیکنانم زحمت خودشان را کشیدند. به ما گفته اند 
درباره داوری حرف نزنیم. من از کامرانی فر و اصفهانیان می خواهم فیلم بازی را حتما 
ببینند. خلعتبری با دست توپ را جلو انداخت و زرگر سوت زد و هند اعلام کرد ولی 
به دلیل اعتراض بازیکنان سایپا به سمت کمک داور رفت و رای را برگرداند.او افزود: 
الان سه امتیاز یا یک امتیاز ما را بر می گرداند؟ اگر یک نابینا هم باشد می داند که با 
دست توپ را زدن هند است. آقای زرگر در بازی با ماشین سازی هم یک بازیکن ما را 
اخراج کرد و پنالتی ما را نگرفت و یک نفر از آنها را اخراج نکرد. هیچ اتفاقی هم نیفتاد. 
من چیزی بگویم مرا محــروم می کنند آن هم از مدل بدون اعتراض. ما تیم خود را 
درست کرده ایم، آقای اصفهانیان شما داوری خود را درست کنید. زرگر چهار اشتباه 
در دو بازی ما داشــته است. آقای زرگر دنبال چه چیزی در این اشتباهات هستید؟ 
هیچ حرفی ندارم بزنم.وی درباره افت تیمش بعد از دریافت گل و اینکه چرا نتوانست 
به بازی برگردد، گفت: ما تیمی هستیم که ته جدولیم. تیم ما با یک گل بهم می ریزد. 
ما که صدر نیستیم. ما تیممان با یک اشتباه می افتد. اگر داور اشتباه نمی کرد تیم ما 
الان از سایپا در جدول بالاتر بود. بازیکن ما بعد از برخورد با دروازه بانمان دهنش قفل 

شده بود ولی خود ما از داوری زرگر قفل کرده بودیم. 
فرکی: خداداد حق دارد

سرمربی تیم فوتبال ســایپا گفت: در شرایط سختی مقابل سیاه جامگان پیروز 
شدیم.حســین فرکی بعد از پیروزی تیمش برابر سیاه جامگان با حساب یک بر صفر 
درباره این بازی گفت: تیم های پایین جدولی کمی دچار اســترس هستند. طبیعی 
است هر تیمی در خانه خودش بازی کند به فکر پیروزی است چون اگر پیروز نشود 
اســترس دوچندان می شــود. ما تیم خود را برای پیروزی آماده کرده بودیم تساوی 
نه به کار ما و نه ســیاه جامگان نمی آمد و فقــط پیروزی ما را برای بازی های بعدی 
امیدوارتر می کرد. به بازیکنانم تبریک می گویم چون در یک شرایط سخت و بحرانی 
پیروز شدیم. وی درباره اعتراض عزیزی به هند خلعتبری گفت: عزیزی دوست خوب 
من هستند. حق دارد. جایگاه تیم آنها مثل ماست. اعتراض او به داوری بود و به طور 
کلی حرف او این بود که داور چرا تصمیمش را عوض کرده است. ما هم چون خیلی 
قوانین و مقررات در بحث داوری به طور صد در صد آشــنا نیستیم نمی توانم چیزی 
بگویم. خود عزیزی و خلعتبری بحثشان دوستانه بود. خلعتبری گفت؛ من توپ را با 
دستم نزدم. من هنوز فیلم بازی را ندیدم و فقط حرف خلعتبری را به شما می گویم.

طاهری:روند داوری به بازی استرس تزریق کرد
مدیرعامل باشــگاه پرسپولیس می گوید، سوت های داور قشنگی بازی را کاهش 
داد.علی اکبر طاهری مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس پس از پیــروزی یک بر صفر 
تیمش مقابل گســترش فولاد تبریز اظهار کرد: بازی خیلی خوبی بود ولی متاسفانه 
داور با ســوت هایی که زد قشــنگی بازی را کاهش داد. البته کارشناسان باید درباره 
صحنه های این بازی نظر بدهند ولی روند ســوت زدن به جریان بازی استرس تزریق 
کرد. مســئولان باید فکری به حال داوری کنند تا باعث قشــنگ تر شدن بازی شود.
او درباره شــایعاتی مبنی بر فسخ قرارداد پولیانسکی با پرسپولیس گفت: بازیکنان و 
نمایندگان شــان هر از چند گاهی به باشگاه می آیند و با هم صحبتی داریم ولی این 
دلیل بر فســخ قرارداد آنها نیست.مدیرعامل باشــگاه پرسپولیس درباره روند دادگاه 
CAS بر سر مسئله شکایت مانوئل ژوزه خاطرنشان کرد: فعلا فقط دادگاه برگزار شده 

و نتیجه آن نیامده است.
پیشنهاد ۹۰۰ هزار دلاری به منشا و عصبانیت جلالی

سرمربی تیم فوتبال پیکان می گوید یکی از باشگاه ها به مهاجم خارجی تیمش 
پیشــنهاد ۹۰۰ هزار دلاری داده اســت. مجید جلالی در پاسخ به این سؤال که چرا 
گادوین منشا در ترکیب تیم تان قرار نگرفت،با عصبانیت گفت: منشا در یکی، دو بازی 
آخر عملکرد خوبی نداشــت. البته او علاوه بر این دو بازی، در چند روز اخیر هم در 
تمرین ها خوب ظاهر نشد. فکر می کنم مذاکراتی که با این بازیکن برخی تیم ها انجام 
دادند روی ذهنش تاثیرگذاشته است. در حالی که قرارداد ما با منشا برای یک فصل 
۱۱۰ هزار دلار اســت، یکی از باشگاه ها پیشنهاد قراردادی 3۰۰ هزار دلاری را برای 
یک نیم فصل داده بود و عنوان کرده برای فصل بعد هم حاضر است قراردادی ۶۰۰ 
هزار دلاری با منشا ببندد. این یعنی این بازیکن که برای یک فصل ۱۱۰ هزار دلار از 
باشگاه پیکان دریافت می کند، پیشنهاد ۹۰۰ هزار دلاری دریافت کرده است. همین 

مسائل روی ذهن او تاثیر می گذارد.
جدایی مرزبان از خونه به خونه

علیرضا مرزبان با توافق با مســئولان باشگاه خونه به خونه از سمت سرمربیگری 
این تیم کناره گیری کرد.علیرضا مرزبان، سرمربی تیم فوتبال خونه به خونه بابل پس 
از جلســه ای که با مســئولان این تیم داشت، تصمیم به قطع همکاری با این باشگاه 
گرفت.با تصمیم مســئولان خونه به خونه علیرضا امامی فر و لئون اســتپانیان موقتا 
هدایت این تیم را بر عهده گرفتند.تیم خونه به خونه بابل در هفته  گذشته لیگ دسته 
اول فوتبال نتیجه  خوبی را کســب نکرد و با نتیجه  ســه بر صفر مقابل بادران تهران 
شکست خورد. در حال  حاضر تیم خونه به خونه با 3۲ امتیاز در رده ششم جدول ۱۸ 
تیمی لیگ آزادگان قرار دارد. از نادر دست نشــان به عنوان یکی از گزینه های اصلی 

سرمربیگری تیم خونه به خونه یاد می شود.
بهروان: قلعه نویی کم لطفی می کند

مشاور عالی سازمان لیگ فوتبال می گوید در برنامه سازمان لیگ عدالت رعایت 
شــده و با این که قلعه نویــی قصد دفاع از منافع تیمــش را دارد، در این مورد کم 
لطفی کرده است.غلامرضا بهروان درباره اظهارات امیر قلعه نویی، سرمربی تیم فوتبال 
تراکتورســازی مبنی بر عدم رعایت عدالت در برنامه ریزی ســازمان لیگ و همزمان 
نبودن دیدارهای آنها و پرسپولیس بیان  کرد: امیر قلعه نویی حق دارد و می خواهد از 
منافع تیمش دفاع کند ولی در این مورد سازمان لیگ عدالت را رعایت کرده و برنامه 
مشکلی ندارد و قلعه نویی کم لطفی کرده است.او ادامه  داد: تا پایان مسابقات ۱۲ هفته  
باقی  مانده که سه هفته  پایانی همزمان است. یک هفته  هم دو تیم با هم بازی دارند 
که روی همین بازی ها چهار دیدار می شــود. از هشــت دیدار باقی  مانده چهار بازی 
تراکتورســازی زودتر بازی می کند و چهار بازی پرسپولیس زودتر بازی می کند. در 
نتیجه  عدالت در این موضوع رعایت شده و سازمان لیگ مشکلی در این رابطه ندارد.
بهروان در پایان گفت : ما الان در برهه مهمی قرار داریم و باشگاه ها با پیروی از برنامه 

سازمان لیگ و تیم   ملی باید به صعود ایران به جام جهانی کمک کنیم.
قوچان نژاد: چه فایده، گل هایم بی ثمر ماند

مهاجم ایرانی بعد از هت تریک و رسیدن به صدر جدول گلزنان لیگ هلند از این 
که نتوانســت تیمش را به برد برساند، ابراز ناراحتی کرد.هیرنفین که رضا قوچان نژاد، 
مهاجم ایرانی را در اختیار دارد برابر آیندهوون قرار گرفت و در حالی که سه بر دو از 
این تیم پیش بود در نهایت چهار بر سه بازی را واگذار کرد. در این بازی مهاجم ایرانی 
توانســت برای تیمش هت تریک کند و به اولین فوتبالیست ایرانی تبدیل شود که در 
یک لیگ اروپایی توانسته هت تریک کرده باشد.قوچان نژاد بعد از پایان مسابقه، گفت : 
متاسفم که گل هایم بی ثمر ماند. اگر یک تیم با بدشانسی بازی را قرار بود ببازد، همین 
روز بود. باید از این شکست درس بگیریم. از طرفی من خوشحالم که توانستم سه گل 
برای تیمم به ثمر برســانم و هت تریک کنم، اما چه فایده که این گل های من بی ثمر 
ماند و تیمم نتوانست امتیازی از این بازی را کسب کند.قوچان نژاد ادامه  داد: شکست 
بســیار تلخی برای ما بود. نیمه نخســت فوتبال بسیار خوبی را به نمایش گذاشتیم و 
کاملا ســرتر از حریف بودیم. حریف قدرت فیزیکی و تیمی بالایی داشت. من خیلی 
متاسفم که این بازی را باختیم، اما باید به خودمان افتخار کنیم که برابر تیمی همچون 
آیندهوون چنین فوتبال زیبایی را به نمایش گذاشــتیم. قطعا شایستگی های زیادی 
داشــتیم و نباید در این بازی شکســت می خوردیم ولی این طور اتفاقات در فوتبال 
طبیعی است و در برخی از مواقع یک تیم نمی تواند به آن چه که استحقاق دارد برسد.

صفحه ۹
سه شنبه ۵ بهمن ۱۳۹۵ 

۲۵ ربیع الثانی ۱۴۳۸ - شماره ۲۱۵۴۴

رئیس انجمن دوچرخه سواری جانبازان و معلولان از اعزام تیم ملی دوچرخه سواری به مسابقات جام جهانی ایتالیا 
و بلژیک در اردیبهشت سال آینده خبر داد.

 فرهای عصفوری افزود: پس از این که سفر تیم ملی دوچرخه سواری معلولان بنا به دلایل نامعلومی به مسابقات قهرمانی آسیا 
که قرار بود ششم اسفند در بحرین برگزار شود لغو شد، این تیم برای حضور در رقابت های جام جهانی ایتالیا و بلژیک آماده می شود. 
البته حضور در رقابت های جام جهانی چون در تقویم انجمن توسط فدراسیون مورد بررسی قرار نگرفته است، هنوز مشخص نیست 
در این جام شــرکت می کنیم یا خیر؟ اما برای تجربه اندوزی و کســب امتیازات لازم برای حضور در بازی های پاراآســیایی ۲۰۱۸ 
جاکارتا اندونزی باید در این جام شــرکت کنیم.عصفوری زمان برگزاری رقابت های دوچرخه سواری جام جهانی ایتالیا و بلژیک را 
اردیبهشت  ماه در بخش جاده عنوان کرد و افزود: تیم ملی قرار بود با ترکیب بهرام سلیمانی و مهدی محمدی در مسابقات قهرمانی 

آسیا شرکت کند که با لغو این رقابت ها، هنوز مشخص نیست با چه تعداد ورزشکار در جام جهانی ایتالیا و بلژیک شرکت کنیم.

احتمال حضور رکابزنان معلول در ایتالیا و بلژیک

رئیس فدراســیون والیبال ظهر دیروز نشست رسمی خود را با استویچف یکی از گزینه های هدایت تیم ملی لغو سفر تیم ملی دوچرخه سواری به مسابقات قهرمانی آسیا در بحرین!
والیبال در تهران برگزار کرد.

رادوســتین استویچف گزینه بلغاری هدایت تیم ملی والیبال ایران که عصر روز یکشنبه وارد تهران شد، ظهر دیروز برای 
نخســتین نشست خود در تهران با دکتر محمدرضا داورزنی به فدراسیون والیبال آمد.آشنایی بیشتر با ظرفیت واقعی والیبال 
ایران، ترســیم اهداف فدراسیون والیبال در چهار ســال آینده، بررسی راهکارهای رسیدن به این اهداف و مذاکرات اولیه برای 
پذیرش مسئولیت تیم ملی والیبال ایران از جمله محورهای این نشست مسئولان فدراسیون والیبال با استویچف است.در این 
نشست علاوه بر داورزنی، محمود افشاردوست دبیرکل فدراسیون و مدیر برنامه های استویچف حضور داشتند و همچنین مایدا 
چیچیچ ســرمربی تیم ملی بانوان دقایقی در جلســه حاضر شد و به وی خوش آمد گفت.همچنین استویچف ظهر دیروز برای 
آشنایی بیشتر با ظرفیت والیبال ایران از امکانات کمپ تیم های ملی والیبال در این فدراسیون ورزشی بازدید کرد. استویچف 
درباره حضور در ایران نیز گفت: این برای بار دوم است که به ایران می آیم. حدود 3۰ سال پیش برای نخستین بار به ایران آمدم. 
در این چند سال شاهد پیشرفت والیبال ایران بودم. الان هم به ایران آمدم تا بتوانم کمکی به ادامه پیشرفت والیبال ایران کنم.

آغاز مذاکره رو در روی رئیس فدراسیون والیبال با استویچف

در حالی که رقابت های کشتی فرنگی تورنمنت فرانسه تنها 5 روز دیگر در پایتخت این کشور برگزار می شود، تیم 
اعزامی ایران با دعوت سفارت این کشور در تهران صبح امروز به سفارت فرانسه می رود.

در حالی که اعزام تیم کشتی آزاد ایران به دلیل آنچه عدم همکاری سفارت فرانسه برای صدور روادید عنوان شده از سفر به 
تورنمنت پاریس بازماند اما فرنگی کاران اعزامی قرار است صبح امروز برای انجام مصاحبه به سفارت فرانسه بروند.

کادر فنی کشتی فرنگی نیز کاملا از اعزام تیم به فرانسه ناامید شده بود و کشتی گیرانی که قرار بود به این تورنمنت بروند با 
اجازه کادر فنی راهی شهرهای خود شده بودند اما بعدازظهر روز یکشنبه سفارت فرانسه در دقیقه ۹۰ از فرنگی کاران برای انجام 
مصاحبه جهت صدور روادید دعوت کرد تا به  احتمال زیاد حضور این تیم در تورنمنت پاریس قطعی شود. نکته عجیب اینجاست 
که چرا سفارت فرانسه فقط به فرنگی کاران ایران برای حضور در تورنمنت این کشور وقت مصاحبه داده و آزادکاران از حضور در 

این تورنمنت بازمانده اند؟
تورنمنت کشــتی پاریس روزهای نهم و دهم بهمن ماه در رشــته های آزاد و فرنگی به میزبانی فرانسه برگزار می شود که تیم 
منتخب کشــتی فرنگی با ۶ کشتی گیر شامل محســن حاجی پور )5۹ کیلو(، علی ارسلان )۶۶ کیلو(، رامین طاهری )۸۰ کیلو(، 

حسین نوری )۸5 کیلو(، علی اکبر حیدری )۹۸ کیلو( و امیر قاسمی منجزی )۱3۰ کیلو( در این رقابت ها به میدان خواهد رفت.
پیش از این قرار بود عظیم گرمســیری، ســعید عبدولی، رســول گرمسیری، ســامان عزیزی، علی اکبر حیدری و مصطفی 

صالحی زاده نیز عازم این تورنمنت شوند اما نام آنها در بین تیم اعزامی به چشم نمی خورد.

سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران گفت: در این چند 
روز باقی مانده تا رقابت های غرب آسیا بیش تر به دنبال 

افزایش هماهنگی تیم هستیم.
مهران حاتمی درباره شرایط تیم ملی بسکتبال ایران اظهار 
کرد: همه ملی پوشــان با شروع اردو وارد تمرینات شده اند و به 
خوبــی تمرین می کنند. همه آنهــا در جریان رقابت های لیگ 
حضور داشته اند و بازی  کرده اند و از نظر بدنی در شرایط خوبی 
قرار دارند که این باعث می شود کارمان راحت تر پیش برود. در 
ایــن زمانی هم که در اختیار داریم تمام تلاش مان را می کنیم 
تــا بازیکنــان در کنار هم بیش تر بازی کننــد و به هماهنگی 
برسند. سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران با اشاره به رقابت های 
غرب آسیا اظهار کرد: این رقابت ها همیشه سطح خوبی داشته 
و کشــورها با بهترین بازیکنان خود به میدان می آیند. مطمئنا 

در اردن نیز شرایط مثل همیشــه است و همه تیم ها کیفیت 
خوبی خواهند داشــت. همه حریفان نیز قدرتمند هستند و ما 
هیچ کدام را دست کم نمی گیریم چرا که می دانیم آنها همیشه 
برابر ایران انگیزه زیادی دارند و تمام توان شــان را می گذارند تا 
تیم ملی کشورمان را شکست دهند. به همین دلیل باید بیش تر 
از همیشــه تلاش کنیم و در هر مسابقه به خوبی بجنگیم. من 
در تمــام بازیکنان غیرت و انگیزه و تلاش را می بینم و به همه 
آنها اعتماد دارم. دوازده نفری هم که در نهایت انتخاب شــوند 
هر آن چه داشته باشند را برای سربلندی تیم خواهند گذاشت 
اما بسکتبال اســت و نمی توان چیزی را پیش بینی کرد. مهم 
این جاست که تلاش کنیم و کم نگذاریم و برای بهترین عنوان 
بجنگیم.تیم ملی بسکتبال ایران نهم بهمن راهی اردن می شود 

و از دهم این ماه رقابتش در غرب  آسیا را آغاز می کند.

سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران:
 بایدتلاش کنیم ، کم نگذاریم و برای بهترین عنوان بجنگیم 

پس از لغو اعزام آزادکاران
فرنگی کاران دقیقه 90 به سفارت فرانسه دعوت شدند

شهید حسن شــفیع زاده در مرداد سال ۱33۶ در 
یک خانواده مذهبی در شهرستان تبریز متولد گردیده 
و تحــت تربیت پــدر و مادری مومــن ، متدین و مقلد 
امام پرورش یافت ، از همــان کودکی در مجالس دینی 
از جمله برنامه های ســوگواری امام حســین )ع ( حضور 
داشت و عشق خدمتگذاری به آستان شهیدپرور حضرت 
اباعبدالله )ع ( در عمق وجودش ریشــه دوانید . سادگی ، 

بی آلایشــی و گذشــت او در ســنین کودکی زبانزد همه بود . حق را می گفت ولو به 
ضررش تمام می شــد . در محله شــاخص و محور همسالان خود بود . بعدها با فرمان 
امام خمینی )ره ( مبنی بر شکســتن حصر آبادان ، نقش تاریخی خود را در شکستن 
محاصره آبادان و دفع متجاوزان و اشغالگران بعثی ایفا نمود . شفیع زاده پس از عملیات 
طریق القدس به عنوان رئیس  ســتاد تیپ کربلا - که تازه تشــکیل شده بود - انجام 
وظیفه کرد و در شــکل گیری ، انســجام و ســازماندهی آن نقش اساسی داشت . در 
عملیات پیروزمندانه فتح المبین معاون تیپ المهدی )عج ( بود که خاطره رشــادت ها 
و جانفشــانی های او در اذهان مســئولین جنگ و همرزمانش هرگز از یاد نمی رود . 
اوج هنرنمایی و شــکوفایی خلاقیت ایشان در عملیات والفجر ۸ تجلی یافت . شهید 
شفیع زاده ضمن شرکت در کلیه صحنه های عملیاتی ، مسئولیت فرماندهی توپخانه 
و طرح ریزی و هدایت آتش پشــتیبانی را در قرارگاه های مختلف به عهده داشــت و 
آخرین مسئولیت ایشان فرماندهی توپخانه نیروی زمینی سپاه و قرارگاه خاتم الانبیا 
بود . شهید شفیع زاده در تاریخ ۶۶/۲/۸ در منطقه عملیاتی کربلای ۱۰ در شمالغرب 
)منطقــه عمومی ماووت ( در حالی که عازم خط مقدم جبهه بود، خودروی وی مورد 
اصابت ترکش گلوله توپ دشــمن قرار گرفت و به آرزوی دیرینه خود نایل شــد و با 
بدنی قطعه قطعه و غرق به خون به دیدار معشــوق شــتافت.  بخشی از وصیت نامه 
»شهید حسن شــفیع زاده« :خدایا من به جبهه نبرد حق علیه باطل آمده ام تا جان 
خود را بفروشم. امیدوارم خریدار جهان من تو باشی، نه کس دگر. دلم می خواهد که 
در آخرین لحظه های زندگیم، بدنم و جســمم آغشته به خون در راه تو باشد، نه راه 
دیگر. سلام بر امت شهیدپرور و نمونه که با حضور همیشگی خود در همه صحنه های 
حق علیه باطل، اســلام و امام را یاری کرده و قدرت نفس کشیدن و خواب راحت را 

از دشمن سلب کرده است.

جدول رده بندی لیگ برتر- جام خلیج فارس
امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتیم

11812512351841. پرسپولیس 

218107128131537. تراکتورسازی 

31895425131232. ذوب آهن 

4187742316728. استقلال 

5187652320327. سپاهان 

6186841918126. پیکان 

7185941614224. گسترش فولاد 

124-8186662122. نفت تهران 

9185852120123. فولاد 

122-10185762122. استقلال خوزستان 

720-11185581825. صنعت نفت آبادان 

619-121831051521. پدیده 

617-13183871319. سایپا 

1115-14183691223. سیاه جامگان 

1113-15182791223. صبای قم 

169-161816111228. ماشین سازی تبریز 
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http://www.varzesh3.com/team/ماشینسازیتبریز

